
Dz-05.0021.54.2018 

 

PROTOKÓŁ 

 z LIV sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza, która odbyła się w dniu 13 listopada 2018    r.  

w godz. 18.00 – 19.05 w siedzibie Rady przy ul. Kazimierza Wielkiego 112/2 

 

 Prowadzący obrady LIV Przewodniczący Rady Dzielnicy V Krowodrza Pan Zygmunt 

Wierzbicki przywitał zebranych 12 Radnych obecnych w chwili rozpoczęcia sesji i otworzył 

obrady sesję (Lista obecności - zał. nr 1 nin. protokołu). 

 

Ustalenie porządku obrad. 

Prowadzący obrady p. Zygmunt Wierzbicki przedstawił wniosek o wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie zmiany w zadaniach Dzielnicy V Krowodrza na rok 2018  
 

Wniosek przyjęto za jednogłośnie, w obecności 12 członków Rady. 

  

Przewodniczący p. Zygmunt Wierzbicki przedstawił przygotowany projektu porządku obrad 

(zał. nr 2) :  

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LIII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza.  
 

4. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 53/2 opow. 0,012 ha, 

stanowiącej własność Gminy Miejskiej Kraków, położonej w obrębie 12 jednostce 

ewidencyjnej Krowodrza przy ul. Radwańskiego. (projekt Zarządu) 

5. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

pismo Wydziału Mieszkalnictwa znak: ML-10.7123.691.2018.AJ. (projekt Zarządu). 

6. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

pismo Wydziału Mieszkalnictwa znak: ML-02.7123.305.2018.AJ. (projekt Zarządu).  

7.  Oświadczenia. Komunikaty. 

8.  Zakończenie sesji.    

 

Ad.2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Proponowany porządek obrad został przyjęty: za – 12 głosów;  

w obecności 12 członków Rady. 

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z LIII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

Prowadzący obrady Pan Zygmunt Wierzbicki stwierdził, że wobec braku uwag do protokołu 

z LIII sesji Rady protokół został przyjęty. 

 

Ad.4. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 53/2 opow. 0,012 ha, 

stanowiącej własność Gminy Miejskiej Kraków, położonej w obrębie 12 jednostce 

ewidencyjnej Krowodrza przy ul. Radwańskiego (projekt Zarządu). 

 

Na sesję przybyła kolejna osoba, obecnych 13 członków Rady. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił p. Zygmunt Wierzbicki. 

  

Projekt uchwały poddany pod głosowanie, przyjęto: za - jednogłośnie; w obecności 13 

członków Rady. 



Prowadzący obrady p. Zygmunt Wierzbicki stwierdził przyjęcie uchwały w sprawie sprzedaży 

działki nr 53/2 opow. 0,012 ha, stanowiącej własność Gminy Miejskiej Kraków, położonej w 

obrębie 12 jednostce ewidencyjnej Krowodrza przy ul. Radwańskiego - Uchwała nr 

LIV/414/2018 – zał. nr 3. 

 

Ad.5. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

pismo Wydziału Mieszkalnictwa znak: ML-10.7123.691.2018.AJ (projekt Zarządu). 

 

Projekt uchwały oraz autopoprawkę dot. zmiany podstawy prawnej oraz numeru pisma 

wydziału (zał. nr 4) przedstawił p. Zygmunt Wierzbicki. Poinformował również o wizji 

w lokalu, którą przeprowadzili: p. Edward Tarczałowicz i p. Anna Pojałowska. 

 

Projekt uchwały poddany pod głosowanie, przyjęto: za - jednogłośnie; w obecności 13 

członków Rady. 

Prowadzący obrady p. Zygmunt Wierzbicki stwierdził przyjęcie uchwały w sprawie 

przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego pismo Wydziału Mieszkalnictwa znak: ML-

10.7123.691.2018.AJ - Uchwała nr LIV/415/2018 – zał. nr 5. 

 

Ad.6. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

pismo Wydziału Mieszkalnictwa znak: ML-02.7123.305.2018.AJ (projekt Zarządu).  

 

Projekt uchwały przedstawił p. Zygmunt Wierzbicki, informując o wizji w lokalu, którą 

przeprowadzili: p. Edward Tarczałowicz i p. Małgorzata Kozień. 

 

Na sesję kolejno przybyły dwie osoby, obecnych 15 członków Rady.  

 

Projekt uchwały poddany pod głosowanie, przyjęto: za -14; wstrzymujące – 1 głos; w obecności 

15 członków Rady. 

Prowadzący obrady p. Zygmunt Wierzbicki stwierdził przyjęcie uchwały w sprawie 

przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego pismo Wydziału Mieszkalnictwa znak: ML-

10.7123.305.2018.AJ - Uchwała nr LIV/416/2018 – zał. nr 6. 

 

Ad. 7.  Przyjęcie projektu uchwały w sprawie zmiany w zadaniach Dzielnicy V Krowodrza na 

rok 2018 (projekt Zarządu). 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił p. Zygmunt Wierzbicki. 

Projekt uchwały poddany pod głosowanie, przyjęto: za - jednogłośnie; w obecności 15 

członków Rady. 

Prowadzący obrady p. Zygmunt Wierzbicki stwierdził przyjęcie uchwały w sprawie zmiany w 

zadaniach Dzielnicy V Krowodrza na rok 2018 - Uchwała nr LIV/417/2018 – zał. nr 7. 

 

Ad.8. Oświadczenia. Komunikaty. 

1. Przewodniczący Rady Dzielnicy V Krowodrza p. Zygmunt Wierzbicki złożył 

podziękowania wszystkim Radnym za pracę w VII kadencji, w tym przewodniczącym 

komisji Rady, szczególne podziękowania przekazał: 

 - p. Przemysławowi Łukasikowi za organizację sesji naukowej o Krowodrzy oraz 

opracowaniu publikacji „Spacerownik po Krowodrzy”  

- p. Łukaszowi Mańczykowi za organizację cyklu spotkań „Porozmawiajmy o 

Krowodrzy,  



- członkom Zarządu i zastępcy za współpracę 

-  pracownikowi biura. 

W swoim wystąpieniu Przewodniczący przedstawił krótkie podsumowanie pracy Rady 

Dzielnicy VII kadencji, w której udało się zrobić wiele dobrego, m.in.: 

-  dzięki współpracy z Radnymi Miasta Krakowa - powstało wiele inwestycji (hala przy 

MDK Dom Harcerza, przy IILO, rewitalizacja boisk przy szkole na ul. Zakątek 

i ul. Litewskiej, rewitalizacja Parku Krakowskiego) 

- znacznie poprawił się stan chodników i ulic w Dzielnicy, 

- poprawiła się funkcjonalności biura Rady dzięki przeprowadzonym remontom, w planie 

jest jeszcze remont garderoby. 
 

2. Pan Jan Hoffman podziękował za współpracę i lata pracy w Radzie, i poinformował, 

że zmienił miejsce zamieszkania i nie kandyduje do Rady. 
 

3. Pan Marcin Grega złożył podziękowania przewodniczącemu Rady za otwartość, 

pomysły i inicjatywę. 
 

4. Pani Anna Pojałowska serdecznie podziękowała Przewodniczącemu Rady za 

konstruktywną współpracę. 
 

5.  Pracownik biura podziękowała za współpracę, życząc wszystkim kandydatom 

udanego startu do nowej Rady. 

 

Ad. 9. Zakończenie sesji.    

Wobec wyczerpania obrad LIV sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza prowadzący obrady Pan 

Zygmunt Wierzbicki zamknął sesję Rady o godz. 19.05. 

 

 

 

     Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

 

              Zygmunt Wierzbicki 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Małgorzata Ambrozik 

 

 

 
  


